

# PRODUCT CHANGE NOTIFICATION

## 产品变更通告

March 1<sup>st</sup>, 2020 // CP-OM-D-010

### Introduction :

#### 介绍 :

Yingli Green Energy Holding Company Limited, known as "Yingli Solar", is one of the world's leading solar module manufacturers.

In order to improve the stability of customers' income in using Yingli products, the limited product warranty period will be extended.

Notice: If there is any conflict or inconsistency between this NOTIFICATION and the sales contract, the contract shall prevail.

英利绿色能源控股有限公司 (以下简称“英利”) 是全球领先的光伏发电产品制造商之一, 现对产品变更作以下说明。

为了提高客户在使用英利产品中的收益稳定性, 英利对其所生产的光伏组件产品的质保期进行了延长。

注意: 本通告内容如果和销售合同有差异, 请以具体合同约定为准。

### Descriptions :

#### 具体变更内容 :

All the Yingli Solar product series, including mono-facial modules and bifacial modules, will be changed on the warranty. The limited product warranty of all series will be extended from 10 years to 12 years, while the power warranty will be the same as before.

英利将基于对产品质量的信心和长期积累的专业售后服务体系的运营经验, 对全系产品包括单面发电全系产品和双面发电全系产品的有限产品质保周期, 从 10 年延长到 12 年 (功率质保保持不变)。

Module Series Affected:

(涉及组件序列):

YLxxxP-29b; YLxxxP-29b 1500V; YLxxxP-35b; YLxxxP-35b 1500V

YLxxxD-30b; YLxxxD-30b 1500V; YLxxxD-36b; YLxxxD-36b 1500V

YLxxxP-29b 1/2; YLxxxP-29b 1500V 1/2; YLxxxP-35b 1/2; YLxxxP-35b 1500V 1/2

YLxxxD-30b 1/2; YLxxxD-30b 1500V 1/2; YLxxxD-36b 1/2; YLxxxD-36b 1500V 1/2

YLxxxCG25(30L, 30F, 36L, 36F)-1; YLxxxCG25(30L, 30F, 36L, 36F)-2;



Yingli Green Energy Holding Co., Ltd.

英利绿色能源控股有限公司

3399 North Chaoyang Avenue

Baoding 071051, China

中国保定国家高新区朝阳北大街 3399 号 ( 071051 )



YLxxxCG25(30L, 30F, 36L, 36F)-2 1/2; YLxxxDG25 ( 30L , 30F , 36L , 36F ) -1;

YLxxxDG25 ( 30L , 30F , 36L , 36F ) -2; YLxxxDG25 ( 30L , 30F , 36L , 36F ) -2 1/2

(xxx=Pmax)

## Implementation :

## 具体变更时间 :

Yingli Solar has scheduled to implement the aforementioned changes on 5<sup>th</sup> March , 2020, which means customers may have new limited product warranty for products manufactured after that time.

The specific transition timeline may vary among customers based on current and anticipated business schedules. For any warranty questions, please contact: [service@yingli.com](mailto:service@yingli.com). For all other inquiries, please contact your Yingli solar sales account manager.

英利计划在 2020 年 3 月 5 日起实现上述变更,客户将于该日期之后在新合同和订单中得到新的质保支持。

具体的切换时间表因不同客户当前和预期的合同条款有所变化,请与您的英利销售客户经理沟通。更多关于质保变更的问题,请联系:[service@yingli.com](mailto:service@yingli.com)。如果您有其他问题,请联系您的英利销售客户经理。